

朝陽科技大學 092學年度第1學期教學大綱
Packaging Material 包裝材料

當期課號	6193	Course Number	6193
授課教師	周素娥	Instructor	,
中文課名	包裝材料	Course Name	Packaging Material
開課單位	視覺傳達設計系(二進)四A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	1、瞭解不同包裝材質於商業包裝設計之應用 2、整合包裝之功能性、經濟性、與市場需求的不同考量基礎，以實例個案討論，建立正確之包裝設計觀念 3、加強包裝管理與環保包裝概念，提升同學之包裝設計能力	Objectives	1、To understand difference packaging materials applying to graphic packaging design 2、To establish a correct concept of packaging design, by studying the function, economic and marketing requirement of practical cases 3、To enhance the professional ability of packaging design, so as the concept of administration and green design
教材	課堂講解 個案討論	Teaching Materials	Lecture and Case Discussion
成績評量方式	期中考30% 期末考30% 平時出席與報告40%	Grading	Mid-term Exam 30% Final Exam 30% Participation and Report 40%
教師網頁	-		
教學內容	1. 瞭解不同包裝材質於商業包裝設計之應用。 2. 整合包裝之功能性、經濟性、與市場需求的不同考量基礎，以實例個案討論，建立正確之包裝設計觀念。 3. 加強包裝管理與環保包裝概念，提升同學之包裝設計能力。	Syllabus	1.To understand different packaging materials used in design. 2.To integrate marketing and economic concerns in packaging design. 3, To enhance the students' packaging ability.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。